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Van: 
Verzonden: zaterdag 3 februari 2024 17:26
Aan: Groenlinks Dordrecht <info.groenlinksdordrecht@gmail.com>; Groenlinks Drechtsteden
<drechtsteden@groenlinks.nl>; Baaij, G (Gerben) <G.Baaij@dordrecht.nl>; info@vvddordrecht.nl;
info@pvdadordrecht.nl;  info@dordtinstoom.nl;  SP Dordrecht <dordrecht@sp.nl>; dordrecht@partijvoordedieren.nl;
Dordrecht Marketing & Partners <marketing@dordrecht.nl>; Burggraaf, MD (Maarten)
<md.burggraaf@dordrecht.nl>; Kolff, AW (Wouter) <burgemeester@dordrecht.nl>; Kolff, AW (Wouter)
<burgemeester@dordrecht.nl>; Raadsgriffie <Raadsgriffie@dordrecht.nl>; info@betervoordordt.nl;
margretstolk@hotmail.com; fractiesecretaris.cu.sgp@gmail.com; fractie@cdadordrecht.nl;
fractie@cdadordrecht.nl;  irene@gewoondordt.nl;  irene@gewoondordt.nl
Onderwerp: Dordt in Stoom -  Het grootste stoomevenement van Europa

Helaas voor dit jaar te laat met mijn verzoek. Maar toch .voor de toekomst dan maar.
Ik had willen vragen of er een verbod kan komen op de historische bussen die door de binnenstad rijden tijdens
Dordt in Stoom.
Dit zijn zeer vervuilende en stinkende dieselbussen, die een verstikkende uitstoot produceren in de hele stad. Dit
was tenminste voorheen zo, eigenlijk hoopte ik dat die bussen een 1 malig fenomeen waren bij DiS of dat ze

inmiddels elektrisch zouden rijden. Maar vrees van niet. Op de affiche staan de 'historische bussen' alweer vermeld.
Dordt in Stoom is NIET ook Dordt in Dieseldampen.
We hebben al een zeer slechte luchtkwaliteit in de omgeving en in de stad.
Talloze mensen zitten aan de inhalatoren en andere medicatie ivm astma en COPD. Slechte luchtkwaliteit is een 
belangrijke oorzakelijke factor bij deze ernstige ziekten. Ook bij hart- en vaatziekten trouwens spelen ze een rol. En 
bij nog andere aandoeningen.
Waarom zou je dan, uitsluitend voor de lol, dagenlang je burgers in de dieseluitstoot zetten.
Ik vind dit niet te begrijpen, Dordrecht.
Vorige x tijdens Dordt in Stoom begaf ik mij lopend door de stad naar huis en stikte zowat van de hoest, toen er zo'n 
dieselbus passeerde. Dit is niet overdreven, echt niet. Het gebeurde in de straat waar ik woon, dus ik moest daar wel 
lopen.
Ik maakte een gebaar naar de buschauffeur dat ik het heel benauwd had, en hij lachte me vierkant in mijn gezicht
uit.
Wat vinden jullie daarvan?
Wat ik ervan vind, zullen jullie wel begrijpen.
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En dat vervoer van plek naar plek kan prima met een elektrische bus.
Anno 2024 is een evenement, dat draait om de uitstoot van fossiele brandstoffen, sowieso niet meer te verkopen.
In zo'n klein dichtbevolkt gebied als hier, in een al klein dichtbevolkt land als Nederland.
Das war einmal. Leuk geweest, maar kan niet meer. De stoommachines en -schepen horen in een museum(haven).
Ik weet dat er veel meer mensen zo over denken.
Ik vond Dordt in Stoom ook leuk om te bezoeken, lx, 2 x. Ooit nog een keer een paar uur vastgezeten op de rivier in
een Russische (?) ijsbreker zelfs.
Maar stoken met kolen is achterhaald door de inmiddels algemeen bekende (milieu)feiten en door de kennis op 
gezondheidsgebied, het is ziekmakend, het is milieu verpestend.
Dit om hobbyisten en liefhebbers ter wille te zijn. Elke 2 jaar!
We willen toch niet voor niets van fossiele brandstoffen af?
Men verwacht 250.000 bezoekers. Dus brood en spelen en veel geld en exposure voor Dordrecht natuurlijk.
Ik ben echt geen zuurpruim. Ben historisch geïnteresseerd. Ik gun mensen hun plezier, ik gun de horeca inkomsten 
etc.
Ben wel ernstig bezorgd.
Als het in elk geval wat MINDER kan, bv eens in de 5 jaar ipv eens in de 2 jaar, en zonder de dieselbussen. Die bussen 
hebben helemaal niets met stoom te maken. Behalve het feit dat ze ook smerig zijn.
Graag meer begrip voor gezondheid, milieu. Graag creatieve oplossingen bedenken. Waarbij mensen 
tegemoetgekomen worden, de liefhebbers, maar waarbij anderen ook beschermd worden, de mensen die er
voornamelijk heel veel last van hebben. En het milieu heeft er sowieso altijd last van. Er zou een tussenweg
mogelijk moeten zijn.
Overigens:
In 1985 vond DiS voor het eerst plaats, dit jaar is het de 20e x. De organisatoren van het eerste uur, 40 jaar geleden 
bijna, zijn vast niet meer bij het organiseren betrokken. Ze zijn in elk geval inmiddels bejaard. Onderhoud aan het
stoomschip de Pieter Boele wordt verricht door gepensioneerden. Misschien kan het evenement dus gewoon 
uitdoven? Waarom zou je jongere mensen ertoe opvoeden om koste wat kost dit evenement in stand te houden?
Er zijn wel meer leuke evenementen gestopt, die een stuk minder milieubelastend waren, bv het Belcanto Festival 
Dordrecht. 1991-2005. Andere doelgroep misschien, maar dat was ook ontzettend leuk.
Zelf zie ik mij (enigszins astmatisch) genoodzaakt me op 25 en 26 mei in huis op te sluiten met dichte ramen of het
weekend buiten de stad door te brengen.
In mijn geval hoofdzakelijk tgv de dieselbussen. Maar ook van andere mensen uit de binnenstad weet ik, dat ze altijd 
de stad uitgaan tijdens Dordt in Stoom. Dat kost je dan wel 1 of 2 hotelovernachtingen.
Wilt u aub op deze 'zienswijze' reageren? En wilt u als organisaties en politiek met elkaar overleggen hoe het anders
kan? In elk geval stoppen met die dieselbussen.

PS Nu ik toch deze brief rondstuur maak ik van de gelegenheid gebruik om ook de volgende punten naar voren te
brengen:

-Er zou beleid komen van elektrische toeleveringsbusjes in de binnenstad om diesel vrachtwagens uit de stad te
houden. Jaren terug al. Niets meer van vernomen.
-Er zou beleid zijn van subsidie voor elektrische scooters in Dordrecht, is het er nog? Zo ja, waarom wordt dat niet
gepropageerd. Als ik het tegen mensen zeg weten ze van niets. Zo nee, waarom is dat beleid gestopt?
-Waarom is betere luchtkwaliteit in de binnenstad geen item? Daar wachten heel veel mensen op, zeker ook met
kleine kinderen, die in wandelwagentjes zitten waar ze direct uitlaatgassen kunnen happen. De nieuwe
astma/COPD/inhalatoren generatie wordt alweer gekweekt. Verbied bv dieselverkeer in de stad. Laat niet-inwoners
elders parkeren en zet elektrische pendelbusjes in. Helemaal sluitend zal het niet worden, maar het kan absoluut
veel beter hier.
-Tenslotte: waarom geen verbod op open haarden in de binnenstad? Sommige dingen kunnen nu eenmaal niet
meer.
-En plant veel meer bomen in de stad. Grote. Veel grotere dan die er nu in het winkelgebied staan bv. Ook goed 
tegen hittestress. Er is nog wel plaats voor, her en der. Maak daar een overall plan voor. Niet alleen een (overigens
heel leuk, maar tijdelijk) wandelend bos. En helaas geen fruitbomen (pfas).
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Nota bene het op 1 na grootste deel van het college en de raad is van GroenLinks, en enkele VVD'ers hier schijnen 
ook 'groen' te denken. PvdD zeker ook. Christenen: rentmeesterschap? Van de andere partijen weet ik hun 
standpunten in deze niet. (Aantal kleine fracties vermelden geen e-mailadres op gemeentesite, dus ontvangen deze 
brief niet, misschien via de griffie?)
Denk aub qua milieu/luchtkwaliteit aan de huidige bewoners, maar zeker ook aan toekomstige generaties.

https://dordtinstoom.nl/

Verzonden vanaf Outlook voor Android
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